
همیشه در مورد عیسی است

ما دیدیم که از طریق فیض خدا در. ما اخیراً شروع به بررسی اولین نامه پولس به قرنتیان کردیم
و دیدیم که خود خداوند. عیسی ثروت عظیمی از کلام، دانش و عطایای روحانی دریافت کرده ایم

همه اینها. - تضمین و تضمین می کند که فرزندان دوباره متولد شده او نیز به هدف ابدیت برسند
!کاملاً عالی است

.ما باید کلام را بشناسیم و سپس اجازه داشته باشیم که آن را اعلام کنیم و به آن رجوع کنیم
زیرا کلام - 4:12عبرانیان . سپس می توانیم از آن مانند یک سلاح در زندگی خود استفاده کنیم

در واقع از» زائو«کلمه : زنده است... خدا زنده و مؤثر و تیزتر از هر شمشیر دو لبه است
، چه»زندگی داشتن، زنده بودن. است» به«آمده است و به این معنا به معنای » گرم بودن«

تمام قدرت حیات. آن زندگی می کند. بنابراین، آن مرده و سرد نیست. طبیعی و چه معنوی
.آفرین خدا در اوست

در اینجا می» انرژی«کلمه یونانی . چون زنده است، سرشار از انرژی و اثربخشی نیز هست
چیزها را تغییر می دهد،. گوید که کلام خدا وقتی در ایمان به کار می رود، توانایی های واقعی دارد

آیا می دانستید که در یونان کلاسیک این کلمه در واقع منحصراً به. باعث ایجاد چیزهایی می شود
عنوان یک اصطلاح پزشکی برای توصیف درمان پزشکی و پزشکی استفاده می شد؟ مزمور

او کلام خود را فرستاد و آنها را شفا داد و آنها را از مرگ- "را به خاطر می آوریم  107:20
ما از این کلام زنده و مؤثر خدا غنی هستیم." نجات داد .

شناخت خدا،. درک معنای کلمات و نحوه به کار بردن آنها. دانش روز به روز بیشتر خواهد شد
این در هر یک از ما همانطور که نیاز داریم و می توانیم آن را درک کنیم رشد می. اراده و نیات او

و آن زمانی است! وجود دارد" بیشتر"همیشه : و ما آموخته ایم که یک چیز مسلم است. کند
.که ما به آنچه قبلاً تشخیص داده ایم وفادار هستیم و در آن زندگی می کنیم

اگر. همه اینها فقط به او متصل است. خود عیسی باید همیشه در مرکز زندگی و جامعه ما باشد
!او را نداری، چیزی نداری

برای برخی از ما، این نکته ای است که امروز باید با خود داشته باشیم و در خانه به کار خود ادامه
برای دیگران، اکنون یک نکته جدید وجود دارد. دهیم .

ادامه می دهد و خاطرنشان می کند که شنیده است در 16-10: 1پولس اکنون در اول قرنتیان 
کلیسایی که قبلاً همه اینها را توسعه داده است، گروه ها یا احزاب تشکیل شده اند که در مورد

چیزهای مختلف توافق ندارند با هم متحد می شوند و بنابراین جامعه را به گروه های مختلف تقسیم
و او باید یک تذکر، یک هشدار در اینجا بدهد- اردوگاه ها . می کنند .

اما ای برادران و خواهران، به نام خداوند ما عیسی مسیح از شما خواهش - "1:10اول قرنتیان 
می کنم که همه یکپارچه صحبت کنید و اجازه ندهید که بین شما تفرقه ایجاد شود، بلکه به زبان

ما از طریق. «همان ذهن و به همان شکل نظر کاملاً در کنار هم قرار می گیرد. بیاورید
اکنون می توانید. روح القدس در یک بدن به هم پیوسته ایم و نباید این حالت را به خطر بیندازیم

اولین برداشت را در اینجا به دست آورید که ما از داشتن نظرات مختلف در مورد موضوعات
پولس در مورد چیزی بسیار خاص صحبت می. اما مطلقاً اینطور نیست. مختلف منع شده ایم

.کند، موضوع خاصی که در آن هیچ عقیده متفاوتی در بدن مسیح قابل تحمل نخواهد بود

زیرا از طریق خاندان کلویی در مورد شما، برادران من، برای من - 13-11: 1اول قرنتیان 
حالا او به طور خاص(اما منظور من این است . معلوم شد که در میان شما اختلافاتی وجود دارد

من از پولس هستم، من از آپولوس، من از: که هر یک از شما می گویید) منظورش را می گوید



آیا مسیح تقسیم شده است؟ آیا پولس برای شما مصلوب شد یا به نام. قیفا و من از مسیح
پولس تعمید گرفتید؟

علیرغم اینکه همه به خاطر عیسی در کلیسا بودند و به خدمت می آمدند، ناگهان به برخی از افراد
بیشتر بگویم، این چیزی است که شما خود را در آن جهت. جایگاهی بالاتر از خود عیسی داده شد

مردم در مورد اینکه نظر چه کسی مهمتر. گیری کرده اید، این چیزی است که دنبال می کنید
ناگهان این. گروه ها پدید آمدند، جناح ها. است و نظرات چه کسی مهمتر است بحث می کردند

چه کسی با چه کسی می چسبد؟: سؤال مطرح شد

همیشه باید در مورد عیسی." مرگ در دیگ است"هر زمان که در جوامع به این نقطه می رسد، 
این همان اتفاق نظر و همان عقیده است که. همه ما با هم از او پیروی می کنیم نه مردم. باشد

عیسی چه خواهد گفت؟ چگونه او چیزها را می دید و. پولس در اینجا در مورد آن صحبت می کند
قضاوت می کرد؟ و اگر این را نمی دانی، باید دعا و مجاهدت کنی تا بدانی که وحدت در او حاصل

 -6-4: 4افسسیان ! مسیح تقسیم نشده است. مردان هرگز نباید جای او را بگیرند. شود
خداوند واحد، ایمان واحد،. یک بدن و یک روح، همانطور که در یک امید دعوت خود خوانده شدید"

«.تعمید واحد، خدای واحد و پدر همه، که بر همه و از طریق همه و در همه است

این در مورد مردم نیست، این در مورد فرقه ها نیست، این در مورد نظرات کلیسا نیست، حتی در
.این نمی تواند در طول سال ها تغییر کند. مورد بینش های خاصی نیست که افراد فردی دارند

اگر این ما را به هم متصل نکند، هیچ. نه، همه چیز در مورد عیسی و کار او بر روی صلیب است
.چیز ما را به هم متصل نمی کند

هیچ چیزی که بتوان از نظر روحی مورد مناقشه قرار گیرد ارزش جدایی ما را که توسط او به هم
.ایمان به عیسی به تنهایی باعث ایجاد وحدت در روح القدس می شود. پیوسته است ندارد

تمام تلاش خود را برای حفظ - 3: 4افسسیان . - وحدتی که در هر شرایطی باید حفظ شود
.وحدت روح از طریق پیوند صلح انجام دهید

اما بیایید مطمئن شویم که از. خوشحالم که در حال حاضر در اینجا وضعیتی مانند کورینتس نداریم
این نوع جناح بندی و لابی ها که مردم دور مردم و نظرات آنها جمع می شوند و علیه یکدیگر

این همیشه در مورد قرار دادن عیسی در مرکز و جستجو و. مداخله می کنند، خودداری کنیم
ما به عنوان فرزندان او هرگز با یکدیگر نمی جنگیم، بلکه همیشه با. انجام اراده او با هم است

هر چیز دیگری به ملکوت خدا آسیب می رساند، به ما آسیب می رساند و نیرو. یکدیگر می جنگیم
.و انرژی را بی جهت مصرف می کند

خدا را شکر می کنم که هیچ یک از شما را به - "17-14: 1اول قرنتیان : پولس ادامه می دهد
اما من خانه. جز کریسپوس و گایوس تعمید ندادم، مبادا کسی بگوید که به نام من تعمید یافته اید

در غیر این صورت نمی دانم که آیا شخص دیگری را تعمید. استفاناس را نیز غسل تعمید دادم
زیرا مسیح مرا نفرستاد تا تعمید دهم، بلکه برای موعظه انجیل، نه با حکمت گفتار،. داده ام یا نه

دیگر اظهارات او نه، آنچه او در اینجا می گوید این است که در این. مبادا صلیب مسیح از بین برود
زمینه خوشحال است که بسیاری را تعمید نداده است تا مبادا به عنوان یک شخص به او وابسته

آنها باید پیرو عیسی باشند. شوند و پیروان او شوند .

صلیب مسیح. در هیچ کلیسا، هیچ جامعه و هیچ آموزشی- عیسی هرگز نباید پشت سر بنشیند 
.هرگز نباید از بین برود

نجات،. - و شامل همه چیزهایی است که ما نیاز داریم. پیام صلیب تنها چیزی است که ما داریم
کل ثروت کلام، دانش و هدایایی که پولس در ابتدا از- بخشش، رهایی، شفای روح، روح و بدن، 

.آن صحبت کرد



به ذهنم خطور می کند که وقتی دیگر نمی توان پیام صلیب را به شکلی نامحدود و کودکانه اعلام
کرد و باور کرد، مردم شروع به بحث کردن بر سر عقاید، قرار دادن مردم در پیش زمینه، تشکیل

.جناح بندی می کنند

آنگاه نظرات تک تک افراد اهمیت بیشتری پیدا می کند و. در آن لحظه اوضاع تنگ می شود
سپس استدلال با خرد انسانی آغاز. وابستگی به مردم و رهبران معنوی بیشتر و بیشتر می شود

ما خردسال می. و آن وقت دیگر نمی توانیم رشد کنیم. می شود و قدرت خداوند کنار می رود
و این همان چیزی است که در قرنتس. مانیم زیرا مسیحی هستیم که به افراد دیگر وابسته هستیم

وقتی خودمان دیگر نمی توانیم انجیل را باور کنیم، شروع. اتفاق افتاد، همانطور که بعداً خواندیم
به چسبیدن به مردم می کنیم و بیشتر از خود خدا به کمک آن ها امیدوار می شویم، اما ایمان دیگران

.نمی تواند ما را نجات دهد و به ما کمک کند

شما دقیقا در چنین. بنابراین خطری که پولس در اینجا به قرنتیان اشاره می کند واقعی است
بنابراین این. و تاریخ کلیسا تا زمان ما پر از موقعیت های مشابه است. موقعیتی قرار گرفتید

ما باید به آنها توجه کنیم و همیشه آنها. هشدار از سوی پولس در اینجا بیش از حد منطقی است
.را در نظر داشته باشیم

زیرا مسیح مرا نفرستاد تا تعمید دهم، بلکه برای موعظه انجیل، نه با - 18-17: 1اول قرنتیان 
اما. زیرا کلام صلیب برای هلاک کنندگان حماقت است. لفاظی، مبادا صلیب مسیح از بین برود

.برای ما که نجات یافته ایم این قدرت خداست

ً: یا واقعاً برای ما اینطور است که می گوییمآ انجیل، کلام صلیب، خود عیسی در زندگی ما کاملا
در عیسی زندگی به وفور. ما در او بسیار غنی شده ایم: کافی است؟ در ابتدای نامه آمده است

زیرا کلام- اگر این درست است، پس او در زندگی ما کافی است، درست است؟ . - وجود دارد
اما برای ما که نجات یافته ایم این قدرت خداست. صلیب برای هلاک شدگان حماقت است .

این بدان معناست که انجیل اثری از قدرت). یک قدرت خدا: مانند لوتر(اینجا نمی گوید 
تمام قدرت خدا که از طریق آن آسمان و زمین را! - نه، انجیل قدرت خداست. - خداست

و برای قائلین ملموس و قابل استفاده. - آفرید، در میان چیزهای دیگر، در انجیل موجود است
او نجات می یابد و این قدرت را تجربه می کند، هر چه بیشتر می رود، زیرا ما بیشتر و. می شود

بیشتر متوجه می شویم که واقعاً چه چیزی از طریق صلیب اتفاق افتاده و وارد زندگی ما شده
.است

این که خدا در عیسی مسیح انسان شد، برای گناهان ما مرد، آنها را بر. انجیل کلام صلیب است
رستگاری اتفاق افتاد و پیروزی بر جهنم، مرگ و شیطان. عهده گرفت، درست مانند بیماری های ما

این که ما که ایمان داریم از نو متولد. زمانی حاصل شد که خداوند عیسی را از مردگان زنده کرد
می شویم و با او متحد می شویم و در این جهان پر از روح القدس در قدرت و اختیار او برای انجام

این حرف صلیب است. - کارهایش زندگی می کنیم !

هر کس به آن اعتقاد نداشته باشد از دست خواهد رفت و آن را بزرگترین مزخرف و حماقت می
اما هر کس به آن ایمان داشته باشد و معنای واقعی آن را تشخیص دهد، نجات خواهد یافت. داند

صلیب ثابت می.و تجربه خواهد کرد که چگونه کل قدرت خدا در او و از طریق او مؤثر می شود
.کند که قدرت خداست

این رابطه ما با عیسی و عدم تعلق به کلیسا، بت نکردن یک شخص یا واعظ بزرگ است که این
عیسی خداست و- مردم مردم هستند و همیشه می توانند اشتباه کنند . کار را انجام می دهد

!اشتباه نمی کند



-پس بیایید مطمئن شویم که عیسی و کلام او همیشه در مرکز ایمان، زندگی و جامعه ما قرار دارند 
ما در اتحاد زندگی. - در این صورت هیچ چیز نمی تواند در برابر قدرت خدا و تأثیر آن بایستد

.خواهیم کرد و از طریق عشق بر هر تعارضی غلبه خواهیم کرد

او باید(باید افزایش یابد ) عیسی(او  - 3:30یوحنا : همانطور که یحیی تعمید دهنده گفت
کاهش یابد) باید(اما من ) افزایش یابد .


